
Protokol Nr 11/2018
Rady Gminy Witajny
z dnia 3 grudnia 2018 r.

Obrady II Sesji Rady Gminy Wi2ajny VIII kadencji odbyly sic
w sali znajdujqcej sic w budynku Stra4 Po2arriej w Wi2ajnach.
W sesji udzial wzigli:

- Radni;
lista obecnoki w zalqczeniu (zalqcznik Nr 1),

- sohysi;
lista obecnoki w zalqczeniu (zalqcznik Nr 2),

- zaproszeni gogcie;
lista obecnoki w zalqczeniu (zalqcznik Nr 3).

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko otworzyl obrady. Stwierdzil,
2e na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 14, co stanowi quorum do prowadzenia obrad i
podejmowania prawomocnych uchwal.
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko powital Radnych, sohysow,
zaproszonych gogci w osobach: Dyrektor Szkoly Podstawowej w Wi2ajnach Pani Miroslawa
Wierzchowska, Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Witajnach Pani Bokna Glosek, Pan mjr
Wojciech Bartoszewicz Zastepca Komendanta Placowki Stray Granicznej w Rutce - Tartak.
Przewodniczwy Rady Gminy powital Pana Wojta z obslugq oraz pozostale osoby
uczestniczqce w sesji

Do p-ktu 2

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punlct: Przyjgcie
porzqdku obrad. Nastepnie odczytal proponowany porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie.
2. Przyjecie porzqdku obrad.
3. Przyjecie protokolu z poprzedniego posiedzenia.
4. Sprawozdanie WOjta Gminy z okresu migdzy sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych i soltysow oraz odpowiedzi WOjta Gminy.
6. Podjgcie uchwaly w sprawie okreglenia wysokoki stawek podatku od nieruchomoki.
7. Podjecie uchwaly w sprawie olcreglenia wzorow formularzy informacji i deklaracji

podatkowych.
8. Podjecie uchwaly w sprawie okreglenia stawek podatku od grodkow transportowych.
9. Podjgcie uchwaly w sprawie zmiany buclktu gminy na 2018 r.
10. Wolne wnioski
11. Zamknigcie obrad.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko zapytal, czy ktog ma propozycje
do przedstawionego porzqdku. Z braku uwag zapytal o to, kto jest za przyjeciem
przedstawionego porzqdku obrad. Za oddano 14 &sow, &sow przeciw i wstrzymujqcych
sic nie bylo. Przewodniczqcy stwierdzil, 2e porzqdek zostal przyjety.



Do p-ktu 3

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Przyjccie
protokolu z poprzedniego posiedzenia. Dodal, 2e chodzi o przyjecie protokolu z I sesji.
Zapytal czy ktog ma uwagi do protokolu. Uwag nie zgloszono. Za przyjeciem protokolu
oddano 14 glosOw, glosow przeciw i wstrzymujqcych sic nie bylo. Przewodniczqcy
stwierdzil, Ze protok61 z poprzedniej sesji zostal przyjcty.

Do p-ktu 4

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal trek punkt:
Sprawozdanie Wejta z olcresu miedzy sesjami.

Wejt Gminy Pan Stanislaw Jacek Pietrukiewicz powital Przewodniczqcego Rady
Gminy, radnych Rady Gminy, soltysow zaproszonych gogci w osobach: Dyrektor Szkoly
Podstawowej w Witajnach Pani Miroslawa Wierzchowska, Dyrektor Publicznego
Gimnazjum w WiZajnach Pani Bo2ena Glosek, Pan mjr Wojciech Bartoszewicz Zastcpca
Komendanta Placowki Stray Granicznej w Rutce - Tartak. Nastepnie powiedzial, ze ostatnia
sesja odbyla sic 22 listopada i nie ma wiele nowych spraw ale chcialby w mo21iwie krotki
sposob podsumowae ten okres.

1. Droga Okliny — Mauda- wniosek jest na I miejscu w Wojewodztwie, bede staral

sic o dofinansowanie z Urzcdu Marszalkowskiego, co najmniej w wysokoki 50%

wkladu wlasnego.

2. Projekt Polska — Rosja — budowa przepompowni i modernizacja oczyszczalni —

projekt przepadl, bo po raz kolejny zawiodl nasz partner litewski, gdy2 nie

uzupelnil swoich danych, ale bedzie dogrywka i mamy nadziejc, Ze wtedy moZe

sic uda. Jest rowniet mo2liwoge dofinansowania z PROW, bedziemy starali sic

zio2yo dokumenty , bye moZe uda sic z ktorego§ otrzymaa grodki, chociat

z PROW dofinansowanie jest mniejsze.

3. Regulacja pasa drogowego Lugiele — Dzierwany — Na 26 wlakicieli 23 zloZylo

ogwiadczenia o nieodplatnym przekazaniu. Jak bed wszystkie ogwiadczenia,

wtedy po Nowym Roku przystqpimy do podzialu dzialek.

4. Temat pomostu — chcialbym poinformowae, ze pomostu na plaZy nie

uszkodziligmy, jest talca moZliwo§e jego demontatu, bo ze wzgledu na wiatry od
Bumiszk i Stankun moZe bye polamany przez kre.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko poinformowal, 2e Rada Gminy przyjela
sprawozdanie Wejta.

Do p-ktu 5

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal trek punktu:
Interpelacje i zapytania radnych i soltysow oraz odpowiedzi Wejta Gminy.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko poinformowal, Ze nie wplynety
±adne interpelacje i zapytania.
Przybyl radny Piotr Stasitiski - godz. 1020.
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Do p-ktu 6

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Podjecie uchwaly
w sprawie okreglenia wysokoki stawek podatku od nieruchomoki. Nastcpnie poinformowal,
2e Rada Gminy nie podejmuje uchwaly w sprawie podatku rolnego, bo nie obniZa stawki
proponowanej przez Ministra Finansow, bedzie obowiqzywala stawka 135,90 zi/ha
przeliczeniowy. Nastepnie powiedzial, Ze w sprawie podatku legnego nie ma potrzeby, aby
podejmowaa jakqlcolwiek uchwalc, bo stawka jest niZsze od tej ktora obowiqzuje w tym roku
tj. teraz wynosi 43,3532 zi, a w 2019 r. bedzie wynosil 42,2356 zi.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal projekt uchwaly.
Zapytal, czy sq jakid pytania. Z braku pytali poddal projekt pod glosowanie. Za podjeciem
uchwaly glosowalo 15 os6b, glosOw przeciw i wstrzymujqcych sic nie bylo. Przewodniczqcy
stwierdzil, Ze uchwala zostala podjeta.

Glosowanie imienne uchwaly w zalqczeniu (zalqcznik Nr 4).
Uchwala Nr II/11/18 w zalqczeniu (zalqcznik Nr 5).

Do p-ktu 7

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Podjecie uchwaly
w sprawie okreglenia wzorow formularzy informacji i deklaracji podatkowych.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko poinformowal, 2e w zwiqzku ze
zmianq adresu Urzedu Gminy musimy zmienie wzory drukow podatkowych.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal projekt uchwaly.
Zapytal, czy sq jakid pytania. Z braku pytarl poddal projekt pod glosowanie. Za podjeciem
uchwaly glosowalo 15 os6b, glosow przeciw i wstrzymujqcych sic nie bylo. Przewodniczqcy
stwierdzil, te uchwala zostala podjeta.

Glosowanie imienne uchwaly w zalqczeniu (zalqcznik Nr 6).
Uchwala Nr 11/12/18 w zalqczeniu (zalqcznik Nr 7).

Do p-ktu 8

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Podjecie
uchwaly w sprawie okreglenia stawek podatku od grodkow transportowych. Nastepnie
odczytal projekt uchwaly. Zapytal, czy sq jakieg pytania tub uwagi. Z braku pytali poddal
projekt pod glosowanie. Za podjcciem uchwaly glosowalo 15 ()sob, &sow przeciw
i wstrzymujqcych sic nie bylo. Przewodniczqcy stwierdzil, 2e uchwala zostala podjcta.

Glosowanie imienne uchwaly w zalqczeniu (zalqcznik Nr 8).
Uchwala Nr 11/13/18 w zalqczeniu (zalqcznik Nr 9).

Do p-ktu 9

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Podjecie uchwaly
w sprawie zmiany bud2etu gminy na 2018 rok.

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawila zmiany w buaecie.
Przewodniczqcy rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal projekt uchwaly. Zapytal, czy sq
jakid pytania. Z braku pytaii poddal projekt pod glosowanie. Za podjcciem uchwaly
glosowalo 15 ()sob, &sow przeciw i wstrzymujqcych sic nie bylo. Przewodniczqcy
stwierdzil, 2e uchwala zostala podj eta.

Glosowanie imienne uchwaly w zalqczeniu (zalqcznik Nr 10).
Uchwala Nr 11/14/18 w zalqczeniu (zalqcznik Nr 11).
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Do p-ktu 10

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko odczytal punkt: Wolne wnioski.
Soltys solectwa Leszkiemie Pan Ryszard Wasilewski - czy krzaki przy drogach bedq
wycinane? Chodzi o psy. Psy maja bye na smyczy, czy rolnik ma chodzie z psem po polu na
smyczy, to gmieszne.

Wójt Gminy Pan Stanislaw Jacek Pietrukiewicz — krzaki bed wycinane po Nowym
Roku. W tej chwili nie mam z kim tego robie. Jedna osoba jest na zwolnieniu lekarskim,
a pozostali pracownicy odnawiajq piwnicg w Urzgdzie Gminy, aby przeniege tam archiwum.

Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski — nalotya kaganiec dla psa, koszt 40 zl
i wtedy motna psa spugcie.

Soltys solectwa Leszkiemie Pan Ryszard Wasilewski — katdy wie ile kosztuje
kaganiec, mote zapytae Policjg czy rolnik musi ió na pole z psem na smyczy.

W6jt Gminy Pan Stanislaw Jacek Pietrukiewicz — sprobujg cog ustalie w tym
temacie.

Radny Gminy Pan Stanislaw Dqbrowski — chcialbym zapytae o wyplatg zaleglego
urlopu. Katdy pracownik wysylany jest na urlop, 2eby mu za to nie piaci&

WOjt Gminy Pan Stanislaw Jacek Pietrukiewicz odczytal stanowisko Panstwowej
Inspekcji Pracy i poinformowal, te urlop zostal wyzerowany na now kadencjg, to co mi sic
naletalo to 7 800,10,- zl (kwota netto ekwiwalentu). W skali kraju ponad 2/3 wladz ma
zaleglogci urlopowe. W innych gminach wystepujq takie sytuacje. Nie udalo mi sic
wykorzystao urlopu.

Radny Gminy Pan Stanislaw Dqbrowski — za ile dni zostal vvyplacony
WOjt Gminy Pan Stanislaw Jacek Pietrukiewicz — za 24 dni robocze, bo koniec

kadencji by! 16.11.2018 r.
Radny Gminy Pan Stanislaw Dqbrowski — kto decyduje, 2e musi Pan iá na urlop.
Wojt Gminy Pan Stanislaw Jacek Pietrukiewicz — Ja piste wniosek, a Pani Sekretarz

go podpisuje.
Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko — sq to specyficzne sytuacje

kiedy Pan Wok informuje, te idzie na urlop na 8 dni, a za 2 dni dzwonig i okazuje sic, 2e jest
w pracy.

WOjt Gminy Pan Stanislaw Jacek Pietrukiewicz — w irmych gminach jest stanowisko
zastgpcy WOjta, wtedy jest jakieg zastgpstwo. Nie ukrywam, te myglg o takim rozwiqzaniu.

Soltys solectwa Stankuny Pan Antoni Dergcz — czy jest motliwoge wyplaty
ekwiwalentu za zebrane podatki od ogolnej kwoty, a nie od zebranej.

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont — nie ma takiej motliwogci, motna tylko
zwigkszye procent od ktOrego nalicza sic inkaso. Rada Gminy mote podjqe tak4 uchwalg.
Wigcej interpelacji i zapytalt nie wniesiono.

Pan mjr Wojciech Bartoszewicz Zastgpca Komendanta Placowki Straty Granicznej
w Rutce — Tartak podzigkowal i wreczyl medal dla radnego Pana Tomasza Zamojskiego za
udzial w biegu sztafetowym Stray Granicznej „Wokol Niepodleglej".

Wójt Gminy Pan Stanislawa Jacek Pietrukiewicz zwrocil sic do Pana mjr Wojciecha
Bartoszewicza z progbq o zwrOcenie uwagi na transporty z drewnem, ktore jetd4 drogq przez
Sudawskie i Grzybing, ruch mo2e bye tylko do 8 t, a majq ladunek ponad 40 t.

mjr Wojciech Bartoszewicz Zastgpca Komendanta Placowki Stray Granicznej
w Rutce — Tartak — staramy sic wysylae patrole w te miejsca.

Soltys solectwa Stankuny Pan Antoni Dergcz — czy Rada Gminy mo2e nam
podwy2szye ten procent z podatkow.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko — Rada mo2e.
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Radny Gminy Pan Bogdan Du § — prosie mieszkancow 2eby przynosili podatki do
soltysa.

Wojt Gminy Pan Stanislaw Jacek Pietrukiewicz — po sesji bud2etowej dn. 20 grudnia
hr. chcialbym zrobie spotkanie oplatkowe.

Soltys solectwa Poplin Pan Zdzislaw Holdynski — chodzi o odbior folii i siatki po
belach. Jest problem z siatk4 ho nikt nie chce jej odbierao.

Przewodnicmcy Rady Gminy Pan Walenty Walejko — nikt nie chce siatki odbierae ho
ona jest zanieczyszczona.

Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski — mam propozycje z odbiorem odpadOw,
keby Punkt Selektywnej ZbiOrki OdpadOw Komunalnych (PSZOK) byl otwarty nie
w pierwsz4 sobote miesi4ca a w pierwsz4 sobote po 15 dniu miesi4ca.

Do p-ktu 11

Przewodnicmcy Rady Gminy podziekowal zebranym za udzial w sesji i zamktml
obrady II sesji Rady Gminy Wikajny VIII kadencji.

Sesj a trwala od godz. 100u do godz. 1110.

Przewodniczacy Rad

-0
Walenty W ejko

Protokolowala:
E. Buczyriska

miny


